
Raadvragen 

Fractie GroenLinks: artikel Rechtse jongen uit Velp-Zuid

Op vrijdag 15 november 19 stond een interview met wethouder Ronald Haverkamp in de 
Gelderlander. De volgende reactie van de wethouder verraste de fractie van GroenLinks nog al “we 
kunnen alleen ons best doen om het groene en linkse beleid wat bij te sturen”. Daarom hebben wij 
de volgende vragen aan Wethouder Haverkamp:

1. Is de wethouder van mening dat ook na de laatste bezuinigingen er links beleid wordt 
gevoerd?

2. Hoe ziet de wethouder zijn rol ten opzichte van de gemeenteraad?

Over de voorrang van de statushouders in de nieuwe woonverordening zegt de wethouder het 
volgende: “De samenleving is dat volgens mij met ons eens, maar de gemeenteraad niet”

3.      Heeft het college dit voorstel gedaan? Of bedoelt de wethouder hier met ons de VVD?
4.      Wat bedoelt de wethouder met deze zin? Bedoelt hij dat de gemeenteraad het volk niet 

vertegenwoordigd? 
Naast de vragen aan de heer Haverkamp hebben wij de volgende vragen aan het college:

5.      Sprak de wethouder namens het college?
6.      Is het college het met de heer Haverkamp eens dat het beleid van de gemeenteraad 

bijgestuurd moet worden?

Fractie SP: Kwijtschelding van schulden door gemeente Arnhem

Afgelopen donderdag zagen we in het NOS nieuws de kop: 'Gemeente Arnhem scheldt 
schulden van honderden inwoners kwijt'. Als onderdeel van nieuw beleid per 1 januari 2020, 
scheldt de gemeente schulden kwijt van inwoners die al drie jaar lang met een 
betalingsregeling van hun schulden proberen af te komen en bij wie dat nog niet gelukt is. 
Tot nu toe werden dit soort vorderingen pas na 5 tot 7 jaar kwijtgescholden, maar het 
college van Arnhem wil dat mensen sneller van hun schulden af zijn. De wethouder zegt: 'Als 
schulden extreem hoog oplopen, zorgt dat voor stress, mensen komen niet meer aan het 
werk. Eventuele kinderen hebben daar ook last van. We willen als gemeente het goede 
voorbeeld geven aan andere schuldeisers.'
De actie van het college in Arnhem lijkt een vervolg te zijn op het onderzoek dat de 
gemeente in 2016 uitvoerde naar de rol van de gemeente als schuldeiser.

Wij vinden het goed klinken, dit nieuws uit Arnhem, en hebben hierbij de volgende vragen:

1. wilt u zich bij de buurgemeente laten informeren over dit nieuwe beleid
2. wilt u vervolgens een inschatting maken hoeveel inwoners in Rheden met een 

dergelijk beleid geholpen zouden kunnen worden, en daarover de raad informeren
3. hoe beoordeelt u de visie van Arnhem dat de gemeente een goed voorbeeld kan 

geven aan andere schuldeisers
4. acht u het zinvol om ook in Rheden onderzoek te doen naar de rol van de gemeente 

als schuldeiser? Waarom wel, of niet?


